



Datum 2018-10-18
Dagordning Styrelsemöte nr. 7

1. Mötet öppnas

Fredrik förklarar mötet öppnat 17:13

2. Val av mötets ordförande

Förslag: Fredrik Skeppstedt. Vald

3. Val av justeringsperson

Förslag: Anton Olsson. Vald

4. Val av sekreterare

Förslag: Andreas Johansson. Vald

5. Kallade

Anton Olsson, Fredrik Skeppstedt, Otto Björnsson, Andreas Johansson, Emelie Ericsson, Joel Henegård, Jonathan Svedberg, Madeleine Laason, Matilda Kuusela, Peter Bakai, Richard Linde, Robin Eng Engmark, Sandra Weideryd, Viktor Hjalmarsson, Albin Rimming, Julia Hagberg Fyrberg

6. Adjungering

Inga adjungeringar

7. Mötet behöriga utlysande

Ja

8. Godkännande av dagordningen

Godkänd

9. Föregående mötesprotokoll

Arkiverat

10. Ev. bordlagda frågor

Inga

11. Lägesrapport

Anton: Byggstart på HG i ryd. Trappan skall förhandla om nytt hyreskontrakt, kommer ske i vår. Bokab går inge bra. Lintek söker kårstuga som ska kunna hyras ut till föreningar m.m. Kårstyrelsen jobbar med ny hemsida.

Emelie: planering av olika slag

Sandra: Pratad med Åsa (juridikläraren) om att hon vill närvara på mingelkväll

Viktor: Jobbar på att lösa problemet med hemsidan

Joel: planerar höstsittningen

Jonathan: Pratad om skolmiljö med Maria Lokat, kommer eventuellt hålla ett föredrag för styrelsen.

Otto: 28 företag ny mat till lunchföreläsningar. Mingelkvällen har inte längre öppen bar, 2 drickor per person gäller.

12. Ordförande informerar

QR-kod på liu-kort skall vara klart innan årets slut. Vi har ett avtal där vi kan se våra medlemmar. Mer info om Inspirationsdag kommer.

13. Studienämndsordförande informerar

Allt i sin ordning

14. Näringslivsansvarig informerar

Studiebesök stångåstaden 7:e december tid kommer (troligen förmiddag)

15. Uppföljning att göra från förra mötet

a. Hemsidan

Oskar skall se över i helgen. Tanken är att flytta till ett annat

web-hotell. Votering om att Viktor, Richard, Fredrik och Peter får ta beslut om web-hotell utanför mötet godkändes.

b. Kontakta Thomas Johansson(Stångåstaden)

Thomas kollar när stångåstaden kommer på gästföreläsning senare i höst.
Robin+ Fredrik för dialog däremellan.

16. Diskussionspunkter

a. Syjunta

7:e November 17:00 Andreas bokar Färgeriet. Fredrik & Anton kollar revär. Nora fixar event på sociala medier

b. Peters punkt

Peter har fått sin behörighet till Nordea. Nya ansökningar för utskottens kassörer har gjorts. Peter är less på kassörsposten då allt är väldigt struligt. Strukturplan för kassörer bör tas fram. Frågan bordläggs från och med nu.

c. Höstmöte+mat?

29/11 klockan 17:30 Andreas bokar sal.
Viktor har pratat med Världens Bar

d. Gyckel höstsittningen

Vi vill gyckla. Ställer upp med 2 gyckel

e. Ovveinvigning grill/mat

10/11 styrelsen bör vara på plats från och med 12:00
Andreas lånar grill och pratar med sina föräldrar om korv (till 42 pers) kan lägga 600-700 kr
Emelie behöver extra tillstånd för att ha en presenning på marken. Anton kollar upp det. Nora, N-Phadderiet och Fest-N samkör och fixar förfest. Hälften av alla SKA vara nyktra. Fredrik och Madde tittar på veganska alternativ samt ketchup korvbröd och senap.

17. Övriga frågor

Servering på sittning sker Fredag 2/11-18. Anton, Fredrik, Andreas, Jonathan, Viktor, Madde, Sandra serverar. Samling på trappan 2 timmar innan sittning (brukar vara 16:00).

Specialkost: Sandra veg

Madde gluten

18. Nästa möte

29/10 12:15 i tp40

19. Att göra till nästa möte

Anton, Madde, Sandra, Fredrik, Jonathan skicka beskrivning+citat till Viktor.

Andreas kollar korv

Boka sal till syjunta

Fixa nytt web-hotell

Bank

Revärer

Stångåstaden

Gyckel

Fredrik bakar till nästa möte!

Mötet avslutas 18:48



Ordförande, Fredrik Skeppstedt



Sekreterare, Andreas Johansson



Justerare, Anton Olsson